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Pôvodne som to začal písať len ako reakciu na @Lin (ktorá v tomto diskusnom
príspevku https://ksbforum.info/discussion/comment/3659/#Comment_3659 k tomuto
videu https://www.youtube.com/watch?v=HFfp8tmBnGU okrem iného napísala:

„A nechápu ani, proč by “oni” létali na planetě sem. Na planetě – to je to, co nechápu. Nechce se mi
věřit, že nějaká planeta má takto oběžnou dráhu. Vždyť to by přece dost destruktivně ovlivňovalo
celou sluneční soustavu a možná i planetu samu., no počas písania som si uvedomil, že presah týchto
informácií je na článok.

Na pochopenie je treba mať aspoň zbežne preštudované dielo Sitchina Zechariu
(https://cs.wikipedia.org/wiki/Zecharia_Sitchin) a aj keď sa Sitchin Zecharia vraj priznal, že si to z
veľkej časti vymyslel, tak aj tak ešte zostáva to, čo si nevymyslel a čo sa dá dedukovať zo sumerských
tabuliek Enuma Eliš. Je to dosť obsiahla téma, preto v odpovedi @Lin len veľmi stručne:

„Táto jeho obežná dráha skutočne negatívne ovplyvňuje Slnečnú sústavu, Nibiru až tak nie kvôli jeho
veľkosti a hutnosti. Výsadky Anunnaki na Zem, vzhľadom na stupeň rozvoja ich technológií (v čase
Sumerov to bol o trocha viac, než terajšia technologická úroveň ľudstva), boli možné, len keď Nibiru
pretínala obežné dráhy planét Slnečnej sústavy.

K tejto téme môžme zaujať verejný postoj Pjakina: „…na strašenie ľudí.“, alebo postoj Lin: „Nemôžem
posúdiť, lebo nerozumiem.“

Alebo…

Pokiaľ rozvediem to Alebo…, tak len v krátkosti ku KSB a Globálnemu Prediktorovi (GP) – nebudem
to rozpitvávať, pre porozumenie a pochopenie súvislostí je potrebná aspoň elementárna znalosť prác
KSB (ten, ktorý to doteraz nestihol, tak aspoň pre rýchle zorientovanie
tu: http://leva-net.webnode.cz/products/a-este-raz-kob-opakovanie-matkou-mudrosti-je-vytaz-z-disk-pr
ispevku-/ – je to len 42 strán): Hlavným kandidátom na globálny subjekt riadenia celej ľudskej
spoločnosti je podľa KSB za posledných 3 500 rokov GP (zverejnené práce tvrdia, že hlbšie do
minulosti to neskúmali, aj keď sú v nich zmienky o pôvode GP v Atlantíde). Tu zdôrazňujem, že
hlavný výskum a práce KSB boli na prelome 80. a 90. rokov minulého storočia, analytika a závery
z nej vyplývajúce zodpovedali skutkovému stavu tej doby. Aj podľa jedného z najznámejších
stúpencov KSB a jej mediálneho propagátora V.V.Pjakina je to tak a v súčastnosti sa v podstate aj
podľa neho vykryštalizovali dva hlavné subjekty riadenia sveta: GP a Ruská federácia, resp. V.V.Putin
a ľudia v jeho pozadí. Čo sa týka štátnych elít USA (v slovníku V.V.Pjakina), t.j močiara-bažiny
(v slovníku čsl. komunity KSB), tak V.V.Pjakin im síce priznáva snahy pasovať sa do pozície
globálneho subjektu riadenia, no v podstate hovorí o nich s dešpektom. Podobný obraz o nich –
o močiari-bažine – prezentuje zo zotrvačnosti aj čsl. komunita KSB.
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Je ten dešpekt oprávnený, alebo je to podcenenie tohto, dovolím si povedať, tretieho subjektu
riadenia (kde cieľom ich riadenia je totálna deštrukcia) súčasného sveta?

Poukážem na pár faktov: Všimli ste si, že ak V.V.Pjakin hovorí o podpindosoch, či už v Rusku alebo
inde vo svete, tak vždy používa obrat „poslúžiť svojmu páničkovi na Západe, v USA“ a z kontextu je
jasné, že pod tým páničkom myslí „štátnu elitu USA“? Podobne je to aj v článkoch oracle911 či iných
autorov, kde sa posledné roky už za hlavného nepriateľa považuje ani nie GP, ale močiar-bažina so
všetkými ich satanistickými rituálmi, plánmi a činmi. V KSB komunite sa už pár rokov vie, že
v poslednom období došlo k určitej dohode a spoločnej spolupráci medzi V.V.Putinom (a ľuďmi za
ním) a GP kvôli potrebe eliminovať štátnu elitu USA, t.j. močiar-bažinu, skôr, než stihnú zničiť celú
planétu a civilizáciu. Dokonca podľa youtubera z hore uvedeného videa o CERNe a Babylonskej veži
dal GP V.V.Putinovi v tomto spoločnom úsilí carte blanche pre celú Európu – CARTE BLANCHE!!!

Carte Blanche je teda riadny ústupok, ak si uvedomíme, že GP sa v podstate v prospech Ruska
vzdáva výsledkov celého svojho snaženia od dôb vrcholu rozkvetu republiky starovekého Ríma
(republiky, nie impéria), t.j. cca od roku 133 pred n.l. až po dnes.

To proti akému nepriateľovi stojíme, ak pre GP má v tomto boji spojenectvo s V.V.Putinom
väčšiu hodnotu, než výsledky jeho vlastnej expanzie v Európe za posledných cca 2 153
rokov?

Je vhodné si osviežiť pamäť týmto článkom
z 19.5.2021:https://oracle911blog.wordpress.com/2021/05/19/tretie-vyrocie-svadby-harryho-a-megha
n/

Prečítajte si ho celý, ja z neho pre potreby tohto článku v stručnosti vyberám len toto:

Bitka pri Viedni 1683, On drakon a Svadba Harryho a Meghan. Svadba Harryho (vojska pod
čiernou orlicou v žltom poli) a Meghan (vojska pod Čiernou Madonnou v červenom poli) je
zjednotením týchto dvoch armád v boji proti “močiaru”-satanistom a covidu v ich réžii.

Avšak, tým najdôležitejším, čo mnou už vtedy hlboko preniklo, boli záverečná slová z traileru k filmu
On drakon  „My slučiliš odnaždy, boľše my nesmogli. I Vesna otkazalas prosiť za nas.” Tie
slová vo mne občas zarezonovali aj v neskoršom období, no, ani v dobe písania článku, ani neskôr
som sa nimi hlbšie nezaoberal… No, teraz budem.

„My slučiliš odnaždy…“ – Kedy a za akým účelom to bolo?!

„…boľše my nesmogli.“ – Prečo?!

A zopakujem znova: To proti akému nepriateľovi stojíme, ak pre GP má v tomto boji
spojenectvo s V.V.Putinom väčšiu hodnotu, než výsledky jeho vlastnej expanzie v Európe za
posledných cca 2 153 rokov?

Vráťme sa k Anunnaki a Nibiru. Je ťažké v súčasnej spleti právd, poloprávd a lží zaujať jednoznačný
postoj. Dajme tomu, že je na tom  niečo pravdy.

Ak Anunnaki skutočne geneticky vyšľachtili človeka, tak sa to týka len semitských národov, resp.
pôvodných národov oblasti výsadku Annunaki, a nie celého ľudstva. Hoc, napr. mohamedáni tvrdia,
že celá ľudská civilizácia má cca nejakých 5-6 tisíc rokov (preto egyptská armáda prísne stráži
niektoré pamiatky, ktoré to vyvracajú). To sa časovo kryje s tým, čo tvrdí vo svojich dielach Sitchin o
Nibiru a Anunnaki.
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Treba si uvedomiť, že svet tej doby bol pár tisíc rokov po páde Atlantídy (Atlanťania sa sústredili do
Egypta, pozostatky Hyperborey vytvorili Národy Veľkej Mary –  východná a stredná Európa, niečo
prešlo do Perzie a Indie. Ľudí bolo málo, tieto centrá boli ďaleko od seba, a aj keď boli v porovnaní s
okolím technologicky vyspelejšie, tak ani zďaleka to nedosahovalo úroveň sveta do pádu Atlantídy,
a tak výsadku Annunaki a ich činnosti v ich blízkosti nedokázali zabrániť.

Osud Annunaki, ich výsadku, je z diel Z.Sitchina známy: vojny kráľov proti nim, odpálenie atómových
zbraní a útek zo Zeme. Nebudem sa v tom detailne špŕtať, pretože to nie je cieľom článku.

„My slučiliš odnaždy…“ – Kedy a za akým účelom to bolo?!

Vo vyššie spomenutom videu o Babylonskej veži sa spomína  Nimrod, ktorý ju vraj dal vystavať. O
Nimrodovi, Noahovom pravnukovi, sa v Genezis, prvej knihe Mojžišovej píše toto: „Chusovi narodil
sa tiež Nimród. On začal byť mocnárom na zemi. (toto je zaujímavé, pretože Nimród bol vnukom
Chama, Noahovho syna, ktorého Noe preklial: “Buď prekliaty, Kanaán, staň sa poníženým sluhom
svojich bratov!” Potom pokračoval: “Nech je zvelebený Pán, Boh Semov, a Kanaán nech je jeho
sluhom! Nech Boh rozvetví Jafeta a nech býva pod Semovými stanmi a Kanaán nech je jeho
sluhom!” – kniha Genesis. Ako to, že ten, čo mal byť poníženým sluhom, sa zrazu stal
mocnárom?) Bol udatným poľovníkom pred Pánom, takže sa hovorievalo: “Udatný poľovník pred
Pánom ako Nimród!” Jeho kráľovstvom bol na počiatku Bábel (Babylon), Arach, Achad a Chalane v
krajine Senaár.  Z tejto krajiny tiahol do Asýrie a vystaval Ninive, mesto Rechobot, Chale  a Rezen
medzi Ninive a Chale. To je najväčšie mesto.  Od Mesraima pochádzajú Ludovia, Anamčania,
Leabčania, Naftuchovia,  Fetrusi, Kasluchovia – z nich vzišli Filištínci – a Kaftorčania.  Od Kanaána
pochádza jeho prvorodený Sidon a Hetejci,  ďalej Jebuzejci, Amorejčania, Gergezejčania,  Hevejci,
Arachejčania, Sinijci,  Aradovia, Samarovia a Amaťania. Potom, keď sa čeľade Kanaánčanov
rozišli,  územie Kanaánčanov siahalo od Sidonu smerom ku Gerare až po Gazu a smerom k Sodome
a Gomore, Adame a Seboim až po Lesu. (Ninive, Sodoma a Gomora – všetko mestá nerestí,
zvrhlostí, ktoré sa starozákonný boh rozhodol vymazať z povrchu zemského. Mestá len nerestí?
a akých zvrhlostí – žeby satanizmu?).

Vzhľadom na to, že Nimrod bol Noahov pravnuk, bitka pri Kádeši medzi starovekým Egyptom
a Chetitmi je datovaná do roku 1274 pred n.l. za vlády Ramzesa II. (vtedy padlo podľa KSB
rozhodnutie egyptských žrecov na vytvorenie biblického modelu ovládnutia sveta a židovského
„národa“ ako nástroja jeho realizácie) a Kýros II. Veľký vládol až v 6. storočí pred n.l. a Babylon
dobyl v roku 539 pred n.l., kedy vyslobodil aj židov z tzv. babylonského zajatia. Takže Kýros II. Veľký
dobyl až novobabylonskú ríšu, a nie starý Babylon kráľa Nimroda, a teda nezrúcal Babylonskú vežu,
ale iba zikkurat Etemenanki alebo E-temen-anki (po sumersky 𒂍𒋼𒈨𒂗𒀭𒆠, É.TEMEN.AN.KI
= “základný kameň nebies a zeme”), ktorý bol postavený na zbytkoch Nimrodovej Babylónskej veže.
Pozrite si na tejto stránke https://sk.wikipedia.org/wiki/Etemenanki, akú úpornú snahu mali vždy
v Babylone túto vežu obnoviť, a ako všetci mocnári, ktorí dobyli Babylon, ju zakaždým
zrúcali…

Z toho logicky vyplýva, že to „My slučiliš odnaždy…“ nebolo za vlády Kýrosa II.Veľkého, ale oveľa
skôr, a pre potreby tohto článku je jedno, či to bolo v prípade vyhnania Annunaki zo Zeme (k čomu sa
prikláňam), alebo v prípade zrúcania Nimrodovej babylonskej veže, pričom jedno nevylučuje druhé…

„…boľše my nesmogli.“ – Prečo?!

Pretože žrectvo/znacharstvo starovekého Egypta (GP) sa rozhodlo pre globalizáciu na svoj spôsob,
t.j. ovládnuť celý svet a sústrediť všetky energeticko-surovinové zdroje a výrobné kapacity sveta do
vlastných rúk. A majúc svoje skúsenosti s ním vytvoreným nástrojom – so židmi, pravdepodobne GP
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usúdil, že lepšie bude úporných staviteľov Babylonskej veže nie vykynožiť, ale začleniť ako nástroj do
svojich plánov s tým, že po dosiahnutí hlavného cieľa, tento nástroj, uvedomujúc si jeho nebezpečie
pre planétu, dokáže zlikvidovať.

O aký nástroj ide: no predsa o tzv. štátnu elitu v slovníku V.V.Pjakina, močiar-bažinu v slovníku čsl.
komunity KSB, a v skutočnosti ide o satanistov. No, nie o satanistov ako nejakú švihnutú sektu,
vzývajúcu satana, majúc kríž hore nohami, čiernu bibliu a pod. v duchu nám podsunutých hmlistých
predstáv, ale o satanistov ako celoglobálna sekta, chystajúca sa na opätovný príchod Anunnaki podľa
autora vyššie uvedeného videa. Je jedno, koľko na tom skutočnej pravdy je, či tomu veríme, alebo to
zavrhneme, dôležité je to, že stúpenci tejto sekty, títo staronoví satanisti tomu veria, a pre
svoju vieru a ciele sú schopní obetovať celú planétu i život na nej (covid 19 bol prvým
krokom…)

Napriek tomu, že GP  ich v tichosti začlenil ako nástroj do svojich globalizačných plánov, verejne
vždy varoval pred nimi a robil na nich pohon v rámci predprípravy na ich zničenie po dosiahnutí
vlastných cieľov. Ak ste si všimli, tak všetky svetové náboženstvá jednotne, aj po ich ovládnutí GP,
vystríhajú pred satanom a satanistami, búrajú oltáre satanistov atď.

No, tento nástroj sa vekmi stihol infiltrovať všade, dokonca aj do najbližšej periférie GP, do
Vatikánu, do svetových inštitúcií ako napr. WHO, do nadnárodných korporácií, o vládach
a parlamentoch národných štátov ani nehovoriac, ovládol mnohé štruktúry tajných služieb,
atď – proste prerástol GP cez hlavu.

Červená kontrolka zablikala GP možno už skôr, ale isto v súvislosti s hitlerovským Nemeckom
a okultnými aktivitami spoločnosti Thule a organizácie Ahnenerbe. Práce na vývoji atómovej bomby
(inak ničivá zbraň Faš, ktorú odpálili Annunaki v závere svojho posledného pobytu na Zemi, bola
atómová bomba) v hitlerovskom Nemecku – Hitlerová Wunderwaffe… To preto sa nakoniec GP
priklonil k zničeniu Tretej ríše, no vzniku jadrovej bomby už nezabránil – chápadlá močiara-bažiny –
satanistov už boli všade. Korekciou bola pomoc GP sovietskej špionáži získať plány na jej výrobu
(Ethel a Július Rosenbergovci boli židia).

Napriek tomu sa GP svojich pôvodných globalizačných plánov, v realizácii ktorých boli J.V.Stalin
a Sovietsky zväz najväčšou a poslednou prekážkou, nevzdal, stále mylne predpokladajúc, že ešte po
dosiahnutí svojich cieľov dokáže situáciu s močiarom-bažinou – satanistami zvládnuť.

Neviem, kedy presne si GP uvedomil svoju fatálnu chybu, kedy prevládol u neho pud sebazáchovy
nad dobyvateľskými plánmi, no film Bitka pri Viedni 1683 bol už bytím na poplach.

To proti akému nepriateľovi stojíme…

…ak si otvorene čelní predstavitelia vlád dovolia verejne takéto symboly, ako v závere tohto videa
s mnoho vypovedajúcim názvom „EUR/USD 666
KULAK“ https://www.youtube.com/watch?v=-Jiw-Z3KYYc&t=15s od Jarojr (vďaka za odkaz). Čo
presne tento symbol v podaní čelných predstaviteľov vlád znamená, to už nechám na vysvetlenie
iným, no isto si pamätáte, ako sa pozdravila p-rezidentka Z.Čaputová s predsedníčkou nikým
nevolenej Európskej komisie Ursulou von der Leyen pri jej návšteve Slovenska. To ako sa cítia silní
a beztrestní, ak si už otvorene toto dovoľujú?!

Annunaki génovým inžinierstvom stvorili otrokov, služobníkov. To odtiaľ to služobníctvo-
podpindosníctvo – mentálne otroctvo nielen v myslení a konaní podpindosov v Rusku, u nás, ale aj
v myslení a konaní verchušky tejto satanistickej chobotnice, ktorá je tiež len poníženým služobníkom
v očakávaní a chystaní príchodu svojho pána – svojho stvoriteľa. Pre nich je typická mentalita
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domáceho negra, tak typického pre otrokársky Juh USA svojej doby.

Stroj psychiky GP je démonický. No, močiar-bažina – satanisti – oni sú čisté Zlo.

A prečo vlastne tento článok?

Tak ako na Slovensku sa stalo populárnym svojho času „leboFico“, tak sa stalo populárnym
v komunite KSB „leboGP“.. Ale isto je za všetkým „leboFico“? A je isto za všetkým zlým „leboGP“?

Nie, nejdem ho obhajovať, ani súdiť, obhájiť sa bude musieť pre tvárou Stvoriteľa – Otca Nebeského
on/oni  sám/sami. Ja chcem predovšetkým poukázať na to, že v dnešnej dobe treba dôrazne rozlišovať
medzi GP a močiarom-bažinou – satanistami, a najmä medzi GP minulosti (o ktorom píše KSB) a GP
po odvysielaní filmu Bitka pri Viedni 1683.

Vieme, že každá myšlienka má energiu a silu. Preto už dávnejšie vyzývam k tomu, aby sa aj slovne
prestalo útočiť voči GP, pretože ho to oslabuje, a my potrebujeme plnú silu spojencov proti močiaru-
bažine – satanistom, inak bude problém, a veľký.

Nebudeme rozoberať, čo všetko GP povyvádzal, je to druhoradé v momentálnej situácii, ale fakt asi
sa treba držať výroku: “Čo bolo – bolo. Teraz niet času na sváry, treba držať spolu!”

A ako tento článok súvisí s článkom Piaty jazdec?

Nie je v silách jednotlivca zastaviť močiar-bažinu – satanistov. To je úloha GP a Putinovho Ruska. Oni
vedia, čo a ako majú robiť.

Avšak, aj sám vojak v poli je vojak! A je v silách jednotlivca im to uľahčiť, pripraviť vhodné
prostredie – chytiť sa uzdy koňa Piateho jazdca apokalypsy – v tomto si vystačí každý jednotlivec
–stačí jeden človek – JA SÁM voči svojmu okoliu… LÁSKA…

Viete, čo je opakom Lásky? Mnohí poviete, že zlo, nenávisť… Nie!

OPAKOM LÁSKY JE STRACH.

Močiar-bažina – satanisti – oni sú čisté Zlo a ich nástrojom ovládania ľudí je Strach!

Kde je strach, niet Lásky, Kde je Láska, tam Strach nemá miesto a Zlo stráca moc nad
človekom.

Čím viac ľudí sa chytí uzdy koňa Piateho jazdca apokalypsy, tým viac sa oslabí Zlo, a tým
ľahší bude priebeh ŠVO, ktorá v žiadnom prípade nie je a ani nikdy nebola len o Ukrajine…

Takže, rozjasnite svoj pohľad, priatelia, a s dôverou Bohu, Láskou v srdci a vlastným
pričinením tvorte svoju budúcnosť a budúcnosť svojich detí a vnukov.
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